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Hans-Jürgen Geese: Peníze už neovládají svět
infokuryr.cz/n/2023/10/03/hans-jurgen-geese-penize-uz-neovladaji-svet

Vojenský rozpočet USA, včetně dodatečných nápadů a peněz na
tajné operace, je přes 1 bilion dolarů. Vojenský rozpočet ostatních
zemí NATO se pro rok 2023 odhaduje na zhruba 360 miliard
amerických dolarů. Očekává se, že Rusové letos utratí za armádu
asi 75 miliard dolarů. Dá se tedy říci, že NATO jako celek vydává na
armádu minimálně 17krát více peněz než Rusko. Přesto by NATO v
případě války proti Rusku prohrálo.

Toto pro Ameriku bolestné zjištění, které je v rozporu se všemi dříve
plánovanými očekáváními, změnilo svět. Amerika, přední světový
hegemon po pádu železné opony, Amerika, která chtěla utvářet svět
podle svých představ, tato Amerika už nemůže ani vojensky vyhrát
proti Rusku. O Číně ani nemluvě.

A je to ještě horší: NATO by se zítra mohlo rozhodnout utratit za
armádu dvakrát tolik, nebo dokonce 10 bilionů dolarů. Nedělalo by to
dobrotu. Peníze už neovládají svět.

Dovedu si je živě představit, jak tam sedí, vysocí pánové se svými
stovkami miliard, zvyklí na to, že se jejich vůle plní, jako to dělali po
mnoho a mnoho let. Je to poprvé ve svých zpackaných životech, kdy
mohou použít všechnu svou ďábelskou špatnost, všechna svá
spojení, všechny své peníze a všechnu svou chamtivost a veškerou
svou vůli, ale svět je už neposlouchá. Je to k ničemu! Stará hra
skončila!

Předpovědi byly, že všechny sankce, které uvalili na Rusko, všechny
sankce povedou ke kolapsu ruské ekonomiky. Ruské ekonomice se
ale docela daří. Zatímco ekonomiky Západu musí projít cestou
utrpení. Arogance a ignorance západních politických vůdců,
známých také jako klauni, uvrhne jejich vlastní občany do bídy.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/10/03/hans-jurgen-geese-penize-uz-neovladaji-svet/
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Lidé jsou v armádě stále rozhodujícím faktorem

Dnes na Západě musíte být génius a mít odvahu si uvědomit, že
„probuzená“ armáda s pěknými ženami a dostatečnými
antidiskriminačními kurzy nemá proti skutečné armádě šanci.

Zde pro duchovní osvícení emocionálně nabitých rusofobů: Když
jsem sloužil v Bundeswehru, měli jsme v našem praporu muže z
průřezu společnosti, tedy muže kvalifikované, méně kvalifikované i
vysoce kvalifikované. Byli zde inženýři a specialisté pro všechny
druhy technických pracovních oblastí. Byli to také opravdoví muži. A
byli tam především prvotřídní důstojníci. Tehdy to byla skutečná
armáda. Lidová armáda. V tomto smyslu má dnes Rusko skutečnou
armádu.

Samozřejmostí je i motivace. Když Rusové bojují o přežití své vlasti,
jsou neporazitelní. NATO by muselo zabít prakticky všechny mužské
Rusy. Oni se nevzdají. Rusové se nevzdávají.

Tím se dostáváme k faktoru peněz. To, co jsem popsal výše, se za
peníze koupit nedá. Tudíž potrhaná, podmaněná parta najatých
žoldáků v NATO nemá proti Rusům šanci. Skupina žoldáků bojuje
proti elitě ruského lidu. Rusové ze své strany bojují proti většinou
potenciálně nezaměstnaným a zoufalým lidem v západní společnosti
(zejména v americké armádě), kteří se z nouze najali jako vojáci. V
čele s čistými politiky. Bundeswehr vedly politické hvězdy jako Ursula
a Annegret a Christine.

Rusové navíc za poslední rok nově definovali průběh moderní války
a vyvinuli potřebné technologie a zbraně, které na Západě nejsou ve
stejné míře dostupné. Tuto výhodu nelze alespoň krátkodobě
vyrovnat penězi.

Cena technologie není důležitá
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Američané navíc svou vojenskou techniku, která je co do složitosti
skutečně bezkonkurenční, vybavují všemi těmito skvělými funkcemi,
protože jim to umožňuje zvednout cenu. Na Západě je válka byznys,
a proto je ponechána soukromému sektoru. Na Západě stále lpí na
naději a iluzi, že peníze vládnou světu. A to v každé
podobě. Očekávání: čím dražší, tím lepší.

V Rusku jsou naopak zbraně vyráběny převážně státními
podniky. Snaha o zisk není prioritou. Důraz je kladen na úsilí o
výrobu zbraní, které ruská armáda potřebuje k vítězství proti
nejnovějším „zázračným zbraním NATO“.

Vyšší generálové v NATO si byli tak jisti sami sebou. Vybavili
Ukrajinu svými nejnovějšími zbraněmi a vycvičili vojáky podle
standardů NATO. Dosavadní výsledek: kolem 500 000 mrtvých
ukrajinských vojáků. Po celé Ukrajině se povalují vyhořelé tanky z
Ameriky, Francie a Německa. Hory propagandy vylité na tupé lidi na
Západě vytvořily sliby, které nelze splnit. Všechny lži a podvody. Ti
na Západě stále čekají na slibované vítězství. Proti zlým
Rusům. Proti tomuto monstru jménem Putin. Kolikrát jsme tuto
propagandu slyšeli?

Rusové nejsou podlidé

Moudří muži na Západě jsou rasisté. Rusy považují za jakési
podlidi. Pamatujete si: asi před 30 lety měli západní kapitalisté Rusy
pod krkem. Byli tak blízko převzetí Ruska. Dokud je Putin všechny
nevykopl a nezreorganizoval zemi. Mezitím moudré muže na
Západě ani nenapadlo, že Rusko je dnes, stejně jako kdysi, opět
nedobytnou pevností. Američané nebo dokonce celá parta NATO
proti Rusku nevyhraje. Stará hra skončila. Peníze už neovládají svět.

Západ drze zabavil kolem 300 miliard dolarů, které patřily Rusku. To
je nezákonné. Ale co. Na Západě vytvářejí zákony, jak uznají za
vhodné, a porušují tyto zákony, jak uznají za vhodné.
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Představte si, jakou důvěru ve svět ztratil Západ. Věřil byste ještě
Američanům v Rusku, v Číně, v Africe, v Jižní Americe? Nebo
Němci? Západ prohrál nejen válku, ale i svou tvář. A tvrzení o
morálce. Pokud světem pošlete postavy jako Baerböckchen nebo
Blinken, aby vyděsily svět, co jiného můžete očekávat z hlediska
respektu nebo důvěry?

To, co my na Západě ztrácíme, není jen válka na Ukrajině. Válku
prohráváme v důsledku ztrát v oblasti vědy, vzdělávání, standardů
kvality, morálky, cti. Morálku si nekoupíte. Čest si
nekoupíte. Srovnejte Scholze s Putinem. Scholz je politik západního
stylu. Oportunista. Hlupák bez morálky a cti. Politik na Západě je
člověk, který pracuje prostřednictvím iluzí ve fiktivní „realitě“, kterou
mu dali Američané. Je to jejich pudl.

Západ hazardoval – a prohrál

Nyní se rozšířilo slovo, že peníze již nemají nic společného se
zlatem a stříbrem, ale že peníze jsou vyrobeny ze vzduchu. Náš
peněžní systém je čistý podvod. Tyto peníze mohou být produkovány
v neomezeném množství vybranými, privilegovanými lidmi. Zejména
v Americe, protože vydělávají dolar, nejoblíbenější peníze na
světě. Americká vláda nyní nashromáždila horu dluhu v hodnotě
přes 33 bilionů dolarů. A dělají to tak dlouho, dokud lidé, zejména v
zahraničí, odmítnou přijmout americké dolary jako peníze.

Největší průmysl v USA, vedle výroby drahých zbraňových systémů,
je peněžní průmysl. Můžete se smát, protože jak můžete vybudovat
průmysl s penězi? No, trik je v tom, proměnit peníze ve více peněz,
což neznamená nic v nic. Dnes hlavně digitální. Za tyto peníze si
pak z ničeho nic kupte vše, co chcete. Celosvětově. Je to největší
podvod v historii lidstva. A všichni se přidávají. Do teď. Protože
Východ je v procesu budování alternativního systému, jak se
odtrhnout od Američanů. Věci nemohou pokračovat jako dříve.
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Proč? No, všichni podvodníci jednoho dne padnou sami na
sebe. Nemůžeš se toho nabažit. Slovo „dost“ je nenapadá. Touha po
penězích se stala závislostí, maskovanou působivými teoriemi
koupených vědců na koupených univerzitách, aby světu ukázali, jak
je takzvaná tržní ekonomika lepší než všechny ostatní alternativy na
Zemi. „Konec historie“ je sugestivní název brožury na objednávku,
která lhala světu, že je zcela zbytečné zkoumat alternativy.

Jak nyní víme, autor, pan Fukuyama, se mýlil. Ignoroval téma
peněz. Měl napsat: „V minulosti lidé používali peníze jako nezbytný
prostředek směny, který byl později zneužit temnými silami ke svým
zločinným účelům.

Pro vaši informaci: spekulanti byli věšeni ještě v 17. století. Dnes
jsou to respektované, silné osobnosti společnosti. Dozvídáme se:
Pokud zemi přenecháte mafii, stane se z ní mafiánský stát. Tak
snadné.

A teď?

Představte si, že jste jedním z těchto superbohatých lidí, kteří žijí v
proslulých kruzích mezi vašimi vrstevníky v jimi definovaném světě
fantazie. Hru o peníze hrají s velkým úspěchem dodnes. A nevidíte
důvod, proč by se na světě, který je pro vás tak lukrativní a luxusní,
mělo měnit. Pokud by ke změně vůbec došlo, musela by být ještě
úspěšnější než dosud.

Budou mít malý zájem uvědomit si, co jste na zemi udělali. O
zbídačení obyvatelstva se nestarají. Jinak byste se v minulosti
chovali jinak.

Zvoní telefon. Jeden z vašich poradců má horký tip. Souhlasíte s
návrhem a jen o několik hodin později jste o několik milionů
bohatší. Bez práce. No, samozřejmě, že to, co děláte, dáte na roveň
práci. Jinak by lidé mohli přijít s myšlenkou nazvat vás parazitem. Vy
jste opravdu parazit. Pokud někdo vytváří více peněz, více z ničeho
z ničeho, z peněz, pak je to parazit. Protože jí zeleninu, kterou mu
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vypěstovali ostatní, a všechno ostatní, co konzumuje, nebylo
„vypěstováno na jeho trusu“. Komunitě nijak nepřispívá. Jak jsem
řekl, v minulosti by ho pověsili. Časy se mění.

Pravděpodobně můžeme dojít k závěru, že od těchto majetných lidí
nelze očekávat žádnou pomoc. Po zhruba 300 letech kapitalismu lze
předpokládat, že od těchto kapitalistů nepřijde žádná pomoc pro
zbytek lidí. Pravidla hry jsou zmanipulovaná v jejich
prospěch. Chceme-li se starat nejen o blaho bohatých, ale i o blaho
zbytku společnosti, pak musíme vymyslet novou hru.

Individualismus versus kolektivismus

Peníze byly původně určeny jako prostředek směny. A jako
uchovatel hodnoty. Zadlužování bylo odsuzováno. Úročení těchto
dluhů bylo zakázáno. Otázkou samozřejmě je, zda měli pravdu naši
předkové, nebo zda máme pravdu my. Je pro komunitu přínosné mít
v této komunitě lidi, kteří jsou bohatší než spodních 50 % komunity
dohromady? Na to neexistuje univerzální odpověď. Na to musí
komunita přijít sama.

V Americe se Američané rozhodli, že je to naprosto v
pořádku. Můžete se stát tak bohatým, jak je to jen možné. Takoví lidé
jsou dodnes chváleni jako vzory. „Takhle se to dělá. Můžeš to tak
udělat taky.“ Příběh hadrů k bohatství. To se skutečně stalo a
děje. Nicméně: velmi, velmi zřídka.

V Evropě, zejména ve střední Evropě a severní Evropě, se tamní
lidé rozhodli, že zájem komunity je před zájmem jednotlivce. A proto
lidé vymysleli, zejména v Anglii a Německu, družstva: „Jeden za
všechny a všichni za jednoho“.

Jakmile se Američané rozhodli podrobit si svět a šířit svou myšlenku
spásy mezi národy, museli přirozeně zničit všechny kolektivní formy
soužití. Tak to udělali. Když byli Němci na místě, bylo jim slíbeno, že
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kapitalismus, stejně jako v Americe, přinese v Německu „prosperitu
pro všechny“. Němci se dali do práce a byli tak úspěšní, že je na
jejich místo museli dosadit Američané. Tak to šlo v průběhu let.

V roce 2008 se krásný systém zhroutil. Banky své spekulace
přehnaly. Hodina pravdy. Pokud by americká vláda, pokud by
německá vláda nechala všechny tyto banky zkrachovat, mohli jsme
problém s penězi vyřešit před 15 lety. Ale vlády se rozhodly zachránit
banky stovkami miliard, aby hra mohla pokračovat. Nepokračovalo to
jen tak dál. Přišlo a stále je to mnohem horší. Úplně se zbláznili,
zničili mnoho ekonomik a volali po válce proti nevěřícím, proti Rusku.

Katastrofa Nordstream je největší ekonomickou katastrofou v
dějinách Německa

To je odvážné tvrzení, protože kdyby tomu tak bylo, každý den by o
tom informovali v médiích. Ale v lese vládne ticho. Podezření tedy je,
že něco není v pořádku.

No, jak jsme se nyní dozvěděli, ropu a plyn můžete koupit jinde, za
vysokou cenu, ale co na tom záleží? Tak či onak je to pro lidi
příjemné díky dojemnému příběhu „Freedom Gas“. Dokud si lidé
neuvědomí, že si tento plyn svobody prostě nemohou
dovolit. Budete naštvaní, když si přečtete, že američtí dodavatelé
dosáhli rekordních zisků. Díky exportu do Německa.

Důsledkem bude, že německá ekonomika z velké části nebude
schopna absorbovat tato radikální zvýšení cen, a proto se zhroutí,
zatímco v Americe budou velcí vítězové slavit. Ještě jednou,
naposledy, vyhrály peníze. Alespoň v Americe.

Jednoho dne se v čirém zoufalství někdo v Německu naivně zeptá:
„Chovali se Rusové někdy vůči Německu nespravedlivě? “Okradli
nás někdy Rusové?”
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Řeknu vám pravdu: pro Rusko by to byla katastrofa, kdyby se tam
rozšířily americké poměry. Zničilo by to ruskou společnost, ruskou
kulturu, ruskou duši.

Stejně jako se to stalo tady v Německu. Potíž je v tom, že když na to
přijde, Američané vždy nechají své ovečky uschnout a nebudou se
starat o škody, které znovu způsobili. „Amerika na prvním místě“
není jen Trumpova fráze. Oni to myslí vážně. Neměli byste se s nimi
plést, pokud jste nechtěli být jako oni.

Nemůžete jíst peníze

Toto je staré přísloví, které nelze dostatečně často opakovat a jehož
platnost se nám brzy znovu ukáže. Jak vidíme, Rusko se dokáže
vyrovnat s bojkoty ze Západu, protože země má všechny potřebné
suroviny, aby si všechny důležité věci sama vyrobila. A spousta věcí
prostě není důležitých. Můžete se bez nich obejít. Rusové navíc
dostávají dobré vzdělání a dokážou se vyrovnat s novými
výzvami. Platí pravidlo: nekupovat. Udělej si sám.

Pokud věříte, že za peníze se dá koupit cokoliv, zaměřte se na
peníze. Ale co když to už nefunguje, protože je nedostatek
zboží? Proč bych měl jako majitel velmi žádaného produktu, který
potřebuji k přežití, vyměňovat tento produkt za peníze?

K dosažení tohoto bodu není potřeba mnoho. Z prostého důvodu, že
mnoho činností v ekonomice je dnes zcela zbytečných. Jedná se o
činnosti, zejména v sektoru služeb, které jsou vykonávány pouze
proto, že slouží k vydělávání ještě více peněz.

Stejně jako se zbraněmi, tak i s jídlem

Pokud jsou peníze v centru ekonomiky, pak se logicky stává, že
zbrojní průmysl vyrábí zbraně, které slibují nejvyšší zisk. Nakonec
jde o peníze. Kapitalismus je vždy o zisku, vždy jde o peníze. Nejde
o kvalitu. Pokud jste věděli nebo chtěli vědět, co je v potravinách,
které konzumujete, možná byste si je raději připravili sami.
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Vezměte všechny jedy v jídle. Vezměte všechny plastové částice v
oceánech. Znečištění životního prostředí. Vymírání druhů v důsledku
nadměrného používání pesticidů. A: Odkud všechny ty alergie
pocházejí?

Vyjděte z běžícího pásu nesmyslného vydělávání peněz

Celkově: Lidský shon se musí mnohem více uvolnit. Mnohem méně
stresu. Více spolupráce v komunitě. Pracovní doba se musí
drasticky zkrátit. Je třeba se nově zaměřit na pracovní místa, která
jsou skutečně nezbytná. A s tím: Pryč od zaměření na peníze a
směrem ke skutečné prosperitě.

Základy života musí být zaručeny pro každého člověka v každém
okamžiku. Každý člověk potřebuje slušné místo k životu, potřebuje
vynikající vzdělání, potřebuje dobré jídlo a pití a dobré zdraví. Pokud
se bude snažit o víc, pak to všechno samozřejmě zvládne sám, z
vlastní iniciativy.

V naší kultuře, podle naší kultury, by lidé měli vyrůstat jako
kooperativní komunita, ve světě, ve kterém jsou důležité věci v
životě středem zájmu a ve kterém se v případě potřeby rozvíjí
schopnost produkovat všechny tyto věci v komunitě.

Peníze se snížily do absurdity. Bude to chvíli trvat, než to lidé
pochopí, protože zatím jsou stále závislí na těchto platbách, které
jsou prováděny v penězích.

Možná jste si všimli, že anglickému politikovi Nigelu Farageovi (který
byl primárně zodpovědný za BREXIT) byl nedávno zablokován
bankovní účet. Podobné případy se staly ve Spojených státech mezi
lidmi, které chtěl stát potrestat. Nemluvě o případech demonetizace
na YouTube. Peníze se používají jako zbraň, která má lidi donutit k
poslušnosti. Co se nepovedlo v Rusku, selže i v životech jeho
občanů. Lidé vždy myslí na alternativu. Také o našem současném
měnovém systému. Peníze v jakékoli podobě se musí stát opět
lidským nástrojem. Ve prospěch lidí. A ne naopak.
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